
 
 
Aan de Raadsfracties van de  
Gemeente Twenterand, 
t.a.v. de Griffie, 
Postbus 67, 
7670 AB Vriezenveen. 
 
 
 
Vroomshoop, 12 september 2023, 
 
Betreft: Locaties woonwagenstandplaatsen. 
 
Geacht(e) raad en college, 
 
Bedankt dat wij als gebruikers van sportcomplex De Bosrand van de mogelijkheid gebruik kunnen 
maken om in te spreken tijdens de raadsdebatten met betrekking tot de woonwagenstandplaatsen. 
Deze inspraak is namens korfbalvereniging TOP, voetbalvereniging Vroomshoopse Boys en 
Omnivereniging Sportlust als reactie op de brief die wij 1 augustus jl kregen van wethouder Koster 
over dit agendapunt. 
 
Onze zorgen over en bezwaren tegen de aangewezen ‘kansrijke’ woonwagenstandplaats aan de 
Flierdijk in Vroomshoop, hadden wij al eerder kenbaar gemaakt aan de wethouder Sport, de afdeling 
sportzaken, via woonwagen@twenterand.nl en willen wij hierbij ook graag kenbaar maken aan uw 
Raad.  
 
Toekomst van De Bosrand 
Het aangewezen perceel aan de Flierdijk grenst pal aan onze accommodatie aan de oostelijke kant. 
Dit perceel is geen geschikte locatie voor een andere bestemming dan voor sportactiviteiten. Wij zien 
de plannen voor een woonwagenlocatie dan ook als een grote bedreiging voor een uitbreiding van 
accommodatie De Bosrand. In het overleg van 3 juli 2023 m.b.t. “Sportaccommodatiebeleid” in 
Vroomshoop is juist nog gesproken over de groei van onze clubs en de wenselijke uitbreiding van de 
accommodatie! 
 
De  Vroomshoopse Boys kent al jaren achtereen een groeiend ledenbestand, met name  bij de jeugd. 
Ook de ambities bij Omnivereniging Sportlust  zijn groot.  Daarnaast is er ook  gesproken met de 
gemeente over de door-ontwikkelingen van de hardloopgroep en de benodigde ruimte hiervoor 
(eventuele hardloopbaan). Daarbij heeft Korfbalverenging Top ook een aantrekkend  ledenaantal en 
grote behoefte aan speel-, maar vooral trainingsruimte om de sporters op een goede manier te 
kunnen faciliteren.  
 
Gesprekken met het college 
Met het College zijn wij in gesprek hoe deze ontwikkelingen inhoud te geven. Concreet heeft dit al 
geleid tot het benutten van een voetbalveld voor de trainingen van de voetballende jeugd t/m 13 
jaar van Vroomshoopse Boys. Verder is er afgesproken om, op basis van de gehanteerde norm, en de 
overgang van Sportlust naar de zaterdag, te kijken of er( op termijn) een uitbreiding van de 
voetbalvelden noodzakelijk is. Van vijf naar zes velden is dan aan de orde. Hierover is ca 8 a 9 jaar 
geleden al gesproken toen er een 5e veld (kunstgras) is aangelegd waarbij vooraf de afweging werd 
gemaakt om toen al een 6e natuurgrasveld op de betreffende locatie aan te leggen.  
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Het heeft ons dan ook verbaasd dat de locatiekeuze van de woonwagens in Vroomshoop is gevallen 
op het perceel grond waarover wij in gesprek zijn met het College over de eventuele uitbreiding van 
ons sportpark. Voor zover wij hebben begrepen is de toekomstvisie op deze gronden altijd de 
bestemming “Sport” geweest. 
Graag vragen wij uw indringende aandacht hiervoor. 
 
Logische uitbreiding aan de oostkant! 
Wij hebben gezien dat er bij het agendapunt al een kanttekening is gemaakt en zouden er mogelijk 
aan andere randen van het sportpark gronden voor uitbreiding te verwerven zijn. Voor ons als 
gezamenlijke clubs is juist uitbreiding aan de oostkant logisch om onze kantines centraal op het 
complex te houden. Uitbreiding aan de westkant zou veel te ver weg liggen van met name de 
kantines van korfbalvereniging TOP en Omnivereniging Sportlust en het centrale parkeerterrein. 
 
Overige beperkingen 
De beperking voor ons zou ook kunnen ontstaan door geluids- of lichtoverlast richting een nieuwe 
woonwagenstandplaats/woonwijk. Een woonwijk dient immers daardoor ook 50 meter van een 
sportcomplex af te liggen. 
Als drie sportverenigingen zijn wij van mening dat het niet zo kan zijn dat ons beperkingen worden 
opgelegd voor wat betreft het gebruik van onze omroepinstallatie, noodzakelijk gebruik van de 
verlichting i.v.m. te spelen wedstrijden, trainingen en aanwezigheid van publiek.  
Daarnaast zien wij door een extra uitrit met verschillende voertuigen een onveilige verkeerssituatie 
ontstaan voor onze jeugdleden die frequent van het aangrenzende fietspad gebruik maken. 
 
Tot slot 
Onze accommodatie is een belangrijk onderdeel in de basissportvoorziening in Vroomshoop.  Het is  
een toegankelijk plek waar vele Vroomshopers terecht kunnen om te sporten en te ontmoeten. 
Beperking van de accommodatie zou haaks staan op de gemeentelijke  ‘beweegvisie’ en beleid om 
meer mensen te laten bewegen.   
 
Wij willen u bedanken voor de tijd en ruimte om in te kunnen spreken.  Wij zien graag dat u onze 
zorgen/bezwaren serieus neemt en dat u deze woonwagenstandplaats heroverweegt. Wij nodigen u 
allen ook van harte uit op De Bosrand om u een en ander ter plekke  toe toelichten, mocht u daar 
behoefte aan hebben. 
 
Met vriendelijk groet, 
 

Enno de Boer                 
Voorzitter Korfbalvereniging 
TOP 
 
 

 

Edward Olthof 
Voorzitter VV Vroomshoopse 
Boys 
 
 

 
 

Marc Kosse 
Voorzitter Omnivereniging 
Sportlust 
 

 

                                              
 


